
Massara: Kessie? Jest graczem Atalanty

News - ASRoma.pl

Dyrektor sportowy Romy, Frederic Massara, udzielił przed meczem z

Fiorentiną wywiadu dla SportMediaset.

Roma, która zawsze wygrywa na Olimpico może odzyskać swoich kibiców

na Curva Sud.

- Mamy nadzieję, od półtora roku pracujemy z instytucjami, aby wrócić do

normalności i aby zbliżyć kibiców do drużyny, aby pomogli w finale sezonu.

Roma może poczekać do czerwca na Spallettiego?

- Absolutnie tak, koncentrujemy się na aktualnych priorytetach i skupiamy się, tak

jak trener, na zdobyciu jakiegoś trofeum. To nasz podstawowy cel.

Gomez o Kessiem, potwierdzasz wszystko?

- Nie, nie jest tak. Kessie jest graczem Atalanty, mocnych graczem, który przykuł

uwagę wielkich klubów, ale Atalanta nie ma zamiaru go sprzedawać i myślę, że

będzie go mocno trzymać.

Umieściłeś w swoim notesie kogoś z Fiorentiny?

- Nie, absolutnie. Jesteśmy zadowoleni z naszej kadry.

Florenzi?

- Jest niemal gotowy do powrotu, liczymy na zobaczenie go na boisku za 15 dni.

Odzyskaliśmy Salaha, który od razu po powrocie oddał się do dyspozycji.

Mistrzostwo?

- Celem jest bycie konkurencyjnymi do samego końca. Wiemy, że ciężko jest być na

poziomie Juve, ale chcemy być konkurencyjni do samego końca. 
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